

Welcome to Kindergarten: Room 102

Dear Parents/Guardians,

Welcome to the 2024-2025 school year! My name is Henry Battestelli and I am excited to be your child's Kindergarten teacher this year.

Kindergarten is a special step in a child's academic career. This year will be full of fun and engaging academic and social experiences designed to help your child reach his/her fullest potential. Together we can achieve that potential.

I believe that communication is the key to a great parent-teacher relationship. Please contact me if you have questions or concerns at any time. You can email me at habattestelli@philasd.org.

I am looking forward to a wonderful and exciting year with you and your child! Thank you in advance for your cooperation and dedication to your child's education.

Sincerely,
Mr. Battestelli

Staying Connected

Students will have their very own, district issued email address. Their email will be their ID number @philasd.org. (ID numbers and passwords will be issued.) Their email address is a google account. They will have access to the G suite apps.

We will use the PBIS reward system as a classroom management tool. I have used Class Dojo for years, but we are beginning a school-wide initiative with the PBIS tool. Since the functionality of the PBIS appears to be similar to ClassDojo, I will make the shift. I plan on using the management tool to contact families regularly and make announcements.

School Supply Fee

I will order all school supplies needed for the year. The fee will be anywhere between \$35-50 per child, depending on the number of students. I will have a more precise figure by August. When that time comes, you can send cash or venmo @Henry-Battestelli as soon as possible. Included in the fee will be a class subscription to Scholastic Magazine.

In addition, all students need a pair of headphones and a mouse labeled with their name and room number. Earbuds are fine as well, but students must have a case labeled with their name and room number. (102)

TAKE HOME FOLDERS

Your child's take home folder will contain your child's daily report calendar in the left pocket. Please sign the daily report every night. The right pocket will have a letter-keyword-sound chart, a number grid, and a list of snap words. Use these to study letter sounds, number recognition, counting, adding and subtracting. The folder will also be for notices and returned work.

PLEASE CHECK THE FOLDER EVERY NIGHT. PLEASE CLEAR OUT ANY OLD OR IRRELEVANT PAPERS REGULARLY.

ALSO, ANY SIGNED NOTICES SHOULD BE PLACED IN THE LEFT POCKET (ON TOP OF THE CALENDAR) SO I CAN EASILY SPOT IT AND REMOVE IT THE NEXT DAY.

SENDING MONEY TO SCHOOL

Please place all money coming to school **IN A CLEARLY MARKED ENVELOPE WITH YOUR CHILD'S NAME, ROOM 102, AND THE PURPOSE FOR THE MONEY.** PLEASE PLACE THE ENVELOPE IN THE LEFT POCKET OF YOUR CHILD'S FOLDER (ON TOP OF THE CALENDAR). (DOLLAR DRESS DOWN MONEY DOES NOT HAVE TO BE IN A LABELED ENVELOPE.

Specialty Classes

Aside from the in-class curriculum, Room 102 students will have Gym, Science Enrichment, Music, and Art as specialty classes.

Parent Reminders

- I will meet your child each morning in the schoolyard where there is a 102 painted on the ground. On rainy or snowy days, I will meet your child in the school gym.
- **Kindergarten will be dismissed from the 6th street entrance and should be picked up promptly at 3:30 p.m. If you need to pick up your child before dismissal, please notify the main office (215) 400-7840 and me.**

- If your child is absent from school, **he/she must bring a note on the day he/she returns, explaining the reason for the absence or fill out an online google form documenting the absence** (link will be shared in the beginning of the school year) Without this documentation, the absence will be considered unexcused.
- If your child is late, **PLEASE MAKE SURE YOUR CHILD GETS A LATE SLIP. THIS WILL ENSURE THAT THE ATTENDANCE RECORD IS UPDATED PROPERLY AND YOUR CHILD WILL NOT BE MARKED ABSENT FOR THE DAY.**
- Lunchtime is from 11:00-11:45. Your child may bring a lunch from home or he/she may receive a school lunch.
- **Please check your child's folder every night.**
- Please make sure your child is in uniform each school day. Your child must wear sneakers on days when we have gym. No open toed shoes are permitted at school
- All visitors to the building must report to the main office to receive a visitor's pass.

Birthday Policy

We will celebrate birthdays for the month on the first Friday of each month. Treats or crafts are welcome on those days.

Snack Policy

Room 102 will have snack time in the afternoon. In promotion of a nutritious diet, **snacks high in sugar, such as chocolate and candy, are NOT PERMITTED.** Please send a nutritious snack that is easy to eat and clean up. **Fruits, vegetables, and low sugar items are perfect. Students are not permitted to share snacks.**

歡迎來到幼稚園：102室

親愛的家長/監護人，

歡迎來到 2024-2025 學年！我的名字是 Henry Battestelli, 我很高興今年能成為您孩子的幼兒園老師。

幼兒園是孩子學業生涯中的一個特殊階段。今年將充滿有趣和引人入勝的學術和社交體驗，旨在幫助您的孩子充分發揮他/她的潛力。我們可以共同實現這項潛力。

我相信溝通是建立良好的家長與老師關係的關鍵。如果您有任何問題或疑慮，請隨時與我聯繫。您可以發送電子郵件至 habattestelli@philasd.org。

我期待著與您和您的孩子一起度過美好而激動人心的一年！預先感謝您對孩子教育的合作與奉獻。

真摯地，
巴泰斯特利先生

保持聯繫

學生將擁有自己的學區頒發的電子郵件地址。他們的電子郵件將是他們的 ID 號碼@philasd.org。(將發放身分證號碼和密碼。)他們的電子郵件地址是Google帳戶。他們將可以存取 G Suite 應用程式。

我們將使用PBIS獎勵系統作為課堂管理工具。我已經使用 Class Dojo 多年，但我們正在開始一項全校範圍內的 PBIS 工具倡議。由於 PBIS 的功能看起來與 ClassDojo 類似，因此我將進行更改。我打算使用管理工具聯繫家人 常 並發佈公告。

學校供應費

我將訂購今年所需的所有學習用品。每個孩子的費用為 35 至 50 美元，具體取決於學生人數。到八月我將得到一個更準確的數字。屆時，您可以盡快發送現金或 [venmo @Henry-Battestelli](mailto:venmo@Henry-Battestelli)。費用包括 Scholastic 雜誌的課程訂閱。

此外，所有學生都需要一副耳機和一隻標有姓名和房間號碼的滑鼠。耳塞也可以，但學生必須有一個標有姓名和房間號碼的盒子。(102)

帶回家的文件夾

您孩子的帶回家的文件夾將包含 您孩子的每日報告日曆位於左口袋。請每晚在每日報告上簽名。右邊的口袋裡有一個字母-關鍵字-聲音圖表、一個數字網格和一個快速單字清單。使用它們來學習字母發音、數字識別、計數、加法和減法。該資料夾也將用於存放通知和退回的作業。

請每晚檢查資料夾。請定期清除任何舊的或不相關的文件。

另外，任何已簽署的通知都應放在左口袋(日曆頂部)中，以便我可以輕鬆找到它並在第二天將其取出。

寄錢到學校

請把所有的錢都交給學校 信封上清楚標明您孩子的姓名、**102** 號房間以及這筆錢的用途。請將信封放入您孩子文件夾的左側口袋中(日曆頂部)。(美元裝扮錢不必裝在貼有標籤的信封中。

專業課程

除了課堂課程外, 102 室的學生還將參加體育、科學強化、音樂和藝術等專業課程。

家長提醒

- 每天早上我都會在校園裡見到你的孩子, 那裡的地上畫著一個 102。下雨天或下雪天, 我會在學校體育館與您的孩子見面。
- 幼兒園會 被解僱 從第 **6** 街入口處出發, 應於下午 **3:30** 準時接送。如果您需要在放學前接孩子, 請通知總辦公室 **(215) 400-7840** 和我。
- 如果您的孩子缺課, 他/她必須在返回當天攜帶一張紙條, 解釋缺席的原因 或填寫線上谷歌表格, 記錄缺席情況 (連結將在學年開始時分享) 如果沒有此文件, 缺席將被視為無故缺席。
- 如果您的孩子遲到, 請確保您的孩子收到遲到單。這將確保正確更新出勤記錄, 並且您的孩子當天不會被標記為缺勤。
- 午餐時間為 11:00-11:45。您的孩子可能會從家裡帶午餐, 或者他/她可能會收到學校午餐。
- 請每晚檢查您孩子的資料夾。
- 請確保您的孩子在每個上課日都穿著校服。當我們有健身房的時候, 您的孩子必須穿運動鞋。學校不准穿露趾鞋
- 所有參觀大樓的訪客都必須向總辦公室報到以獲得訪客通行證。

生日政策

我們將在每個月的第一個星期五慶祝該月的生日。在那些日子裡, 歡迎享用零食或工藝品。

零食政策

102室下午有茶點時間。為了提倡營養飲食, 不允許食用高糖零食, 如巧克力和糖果。請送一份營養豐富、易於食用和清潔的零食。水果、蔬菜和低糖食品是完美的。學生不得分享零食。

